
  

 

REFERAT Skoleutvalget 11.11.2022, kl.1145-1245 
 
 

Elever: Helle Kvam Songe-Møller, Eloel Amare Yakob, Casper Gundersen, Simon Theo Arnesønn 

Stordahl, Erika Lind-Larsen (vara), Orshil Kajo (vara) 

Ansatte: Anne Gillerstedt, Truls Øverjordet (vara), Ole-Petter Almås, Brit Marie Helle.  
Referent: Brit Marie Helle 

Sted: møterom i 2.etg i skolens administrasjon 

 

Sak Innhold Ansvar 

Sak 1-22/23 
Konstituering av Skoleutvalget  

Skoleutvalget 22/23 på Vestby vgs er nedsatt med følgende representanter: 

Rolle Navn Klasse Periode 

Rep. Helle Kvam Songe-Møller 1STF H22-V23 

Rep. Eloel Amare Yakob 2BMA H22-V23 

Rep. Casper Gundersen 2BMA H22-V23 

Rep. Simon Theo Arnesønn Stordahl 2RLA H22-V23 

Vara Erika Lind-Larsen 2STF H22-V23 

Vara Orshil Kajo 2STA H22-V23 

Lærer Anne Gillerstedt, lærer  
 

H22-V24 

Lærer 

vara 

Truls Even Øverjordet, lærer  
 

H22-V24 

Ledelsen Ole-Petter Almås, assisterende 

rektor 

 
H22-V26 

Rektor Brit Marie Helle, rektor 
 

kontinuerlig 
 

Sakslister og referater fra møter publiseres på skolens nettside og på skolens 

team for Ansatte. Skoleutvalgets medlemmer har også et dette teamet på 

Teams for samhandling. Øverst i feeden finner dere detaljer fra foregående år 

og møter i Skoleutvalget 

 

Gjennomgang av retningslinjene for Skoleutvalg i Viken. Hva er 

hensikten med skoleutvalget? 

• Rektor ønsket velkommen og vi hadde en presentasjonsrunde. 

Deretter gjennomgikk rektor retningslinjer for Skoleutvalg i 

Viken slik at alle var orientert om hensikten med utvalget og 

hvordan dette skal brukes. Hovedhensikten: Videregående 

opplæring skal fremme demokrati, og elevene skal ha medansvar 

og rett til medvirkning. Skoleutvalg ved hver skole skal ha 

rådgivende myndighet, og skal arbeide for et godt 

Rektor 



skoledemokrati der elever og ansatte tar aktivt del i alle 

spørsmål somhandler om skolen og skolemiljøet. 

Valg av leder, nestleder og sekretær og oppsett møteplan: 

• Leder: Simon Theo Arnesønn 

• Nestleder: Casper Gundersen 

• Sekretær: Eloel Amare Yakob 

Det var enighet om å gjennomføre minst 2 møter pr. termin. Neste møte 

er satt til fredag 13.januar kl.1145-1245 og det vil si rett før 1.termin 

slutt. Møtene for våren 23 fastsettes i neste møte. Varaer møter ikke fast, 

kun dersom noen av de faste representantene ikke kan komme. 

 

Sak 2-22/23 
Videreføring av skolemiljøutvalget 21-22 

Hvilke saker ble diskutert i fjor og hvordan skal arbeidet videreføres? 

 

Rektor redegjorde for noen av sakene som ble diskutert foregående 

skoleår og der det kan være viktig å ta opp noen av sakene også dette 

skoleåret: 

• Etablering av Elevsenteret Henger’n på rom A1000 

• Fremtidsverksted der elever har vært involvert i arbeidet med 

skolens nye virksomhetsplan for 22-25 med hovedvekt på 

Elevmedvirkning som satsingsområde 

• Ønske om at klassens time gjennomføres i alle klasser og legges 

inn i timeplan for elever/lærere. Dette er et viktig tiltak for 

elevdemokratiet og at tillitseleven får en arena for å jobbe med 

saker i sin klasse. 

• Utarbeidelse av skolens nye trivselsregler 

• Opprusting av utearealer og særlig vegger innvendig (det er 

lite farger) 

o forslag om å nedsette en gruppe av elever som kan 

komme med innspill til oppgradering inne og ute. 

Har elevene noe nye saker de har lyst til å diskutere i dag? 

Det var ingen bestemte ønsker om saker og elevene blir oppfordret til å 

melde inn saker i god tid i forkant av neste møte den 13.januar 2023. 

Eleven bes også tenke på hvilke saker som det jobbes med i elevrådet 

som kan være aktuelle å ta inn i SU. Leder Simon har ansvar for å lage 

saksliste før neste møte. 

 

Rektor 

Sak 3-22/23 
Elevundersøkelsen – prosess for gjennomføring og 

etterarbeid 

Gjennomføres for alle klasser i uke 48 og 49, dvs fra 28.november – 

11.desember. 

 

Ass. rektor 



Ass.rektor orienterte: 

 

Gjennomføring av elevundersøkelsen H2022 
 
Obligatorisk gjennomføring for vg1. 
Vi gjennomfører for hele skolen. 
Deltar ikke: lærlinger med restteori og voksenopplæring. 

 

Gjennomføring 

• Åpner for registrering: 8. november 

• Frist for gjennomføring: 20. desember 

• Vår gjennomføring: Uke 48 og 49.  

• I forkant skal det ut informasjon til elever og foresatte (ca. uke 45) 

• Resultatene vises etter 20. desember 

• Resultatene publiseres på Udir sin statistikk-bank. 

• «Hjernen og hjertet» erstattet av «Qlik Sense»  

 

Etter gjennomføring tar vi fatt på resultatene 
Resultatene analyseres og presenteres etter jul 

- Ledergruppa 

- Ulike råd og utvalg hvor det er aktuelt 

Elevrådet 
- Avdelingene, skolens og avdelingens tall 

- Klassevis, klassens resultater 

Undersøkelsens temaer: 
- Trivsel 

- Motivasjon, arbeidsforhold og læring 

- Hjem-skole-samarbeid 

- Støtte fra lærer 

- Vurdering for læring 

- Medvirkning 

- Regler på skolen 

- Trygt miljø 

- Rådgiving 

Analyse: 
- Skolens satsningsområder og resultater knyttet til disse områdene 

- Andre områder man må se nærmere på og evt. sette inn tiltak 

- Særlig fokus på skolemiljø 

Sak 4-22/23 
Bruk av klassens time 

Forslag til årshjul legges frem 

 

Rektor la frem forslag til årshjul for hva klassens time kan brukes til 

hver måned gjennom året. Det ble vist til et eksempel for 

Rektor 



studiespesialisering, men at et årshjul vil variere litt mellom trinn og 

utdanningsprogrammer på skolen. F.eks kan klassens time brukes til å: 

• bygge et godt klassemiljø,  

• at tillitselever legger frem saker eller får innspill til saker,  

• gå gjennom fravær,  

• besøk fra karriereveileder, 

• søking av skoleplass/fagvalg og retning på vg2  

• gjennomføring og ettarbeid elevundersøkelsen 

• søking til høyere utdanning 

• besøk av helsesykepleiere og/eller miljøarbeidere m.m. 

Rektor orienterte om at klassens time nå ligger som 45 min i SSP-

elevers timeplan (unntatt forskerklassene), men at YF -elever ikke finner 

den i sin timeplan fordi det ikke er plass til det i rammen på 35 timer 

pr.uke. Like fullt er det viktig at klassens time gjennomføres jevnlig, 

men at man da må ta av fag til dette. Rektor orienterte videre om at 

kontaktlærer ikke er forpliktet til å delta i hver klassens time, men heller 

at han/hun skal Bidra til at støttefunksjoner på skolen og tillitselev får brukt 

klassens time  

 
Eventuelt 

Det var ingen saker 

 

 

 

Brit Marie Helle, 27.11.22 


